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Abstract (en)
[origin: US4738334A] In a security installation for motor vehicles with a stationary transponder installed at the motor vehicle for producing a coded
interrogating signal, with a portable transponder for receiving the coded interrogating signal and for transmitting a coded response signal and with
a coded signal comparator which in case of matching of the coded response signal with an expected coded signal produces an unlocking signal,
the switching signal is produced with the aid of a manually actuatable switch arranged at the motor vehicle which is connected with an actuating
member provided already for the use of the motor vehicle.

Abstract (de)
Bei einer Sicherheitseinrichtung für Kraftfahrzeuge, mit einem am Kraftfahrzeug installierten, stationären Transponder (2) zum Erzeugen eines
Fragecodesignals aufgrund eines Schaltsignals, mit einem tragbaren Transponder (8) zum Empfang des Fragecodesignals und Aussenden eines
Antwortcodesignals, und mit einem Codesignalvergleicher (3), der bei Übereinstimmen des Antwortcodesignals mit einem erwarteten Codesignal ein
Entsicherungssignal liefert, wird das Schaltsignal mit Hilfe eines am Kraftfahrzeug angeordneten, manuell betätigbaren Schalters (7) erzeugt, der mit
einer zum Benutzen des Kraftfahrzeugs ohnehin vorgesehenen Handhabe (7') verbunden ist.
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